
Blagajniško poročilo: Blagajniško poro* 
čilo priča o dobrem stanju društvenih financ. 
Sprejet je blagajničin predlog, da ostane tudi 
za prihodnje šolsko leto dosedanja članarina 
letnih 180 Din, da ne zabrede društvo v dol* 
gove. 

Tov. pregledovalki računov sta pregledali 
račune in našli vse v najlepšem redu. 

Tov. Ločniškar predlaga celokupnemu 
odboru iskren absolutorij. Sprejeto. 

Volitve: Volitev novega odbora se je vr* 
šila po listkih. Konstituiral se je sledeči od* 
bor: Predsednik A. Lulik; podpredsednik H. 
Kmet; tajnica A. Čokova; blagajničarka N. 
Klunova; odborniki: F. Ločniškar, V. Koutnv, 
F. Peček. Namestniki: P. Kosova, P. Stolfova, 
A. Peteriinova. Pregledov, računov: M. Krei* 
nerjeva, T. Bellingerjeva. 

Poročilo o skupščinah in sejah širjega so* 
sveta je podal tov. predsednik. — Tov. Pe* 
tcrlinova je poročala o Samopomoči. 

Sklepi: 1. Članarina se plačuje 3 mesece 
naprej. 2. Kdor 3krat zaporedoma brez teht* 
nega vzroka izostane od zborovanja, se iz* 
ključi. 

Stanovska organizacija UJU 
Iz poverjeniStva UJU. 
—pov. Pevski zbor učiteljstva UJU — 

poverjeništvo Ljubljana je sklenil prirediti 
v marcu 1930. turnejo po čehoslovaški repu* 
bliki. Zadevno informativno vlogo je poslalo 
poverjeništvo izvršnemu odboru, ki jo bo 
predložil prosvetnemu in zunanjemu mini* 
stru. 

—pov. Učiteljstvo, ki poučuje na eksku* 
rendnih šolah na oddelkih za oddaljene, -da* 
lje srbohrvaščino na več šolah ne prejema 
pravočasno nagrad. Na izvršni odbor smo 
odposlali vlogo s prošnjo, da posreduje pri 
Drosvetnem ministrstvu za otvoritev kredita 
in redno izplačevanje nagrad. V bodoče naj 
se take nagrade nakažejo takoj, ko predlo/e 
učitelji predpisane prijave. Isto velja za pot* 
nine okrajnim šolskim nadzornikom. 

—pov. »Zvonček«. Na razna vprašanja 
glede našega stališča napram mladinskemu 
listu »Zvončku« pojasnjujemo kratko, da je 
list, ki izhaja danes pod tem imenom, pri* 
vatno podjetje, s katerim nima organizacija 
nobene zveze. 

Kakor nobenega drugega od izhajajočih 
mladinskih listov, tudi tega lista ne smatra* 
mo kot konkurenčno podjetje lastnemu mla* 
dinskemu listu. Naš list bo izvrševal svoje* 
vrstno nalogo, ki jo bodo lahko drugi listi v 
tej ali oni smeri dopolnjevali. 

Zaradi razčiščenja pravne strani zadeve 
pa smo primorani na razne interpelacije ugo* 
toviti, da nismo nikomur dali dovoljenja za 
izdajanje nadaljnjega letnika »Zvončka«, ki 
je bil last UJU in je bil ukinjen s sklepom 
delegacijske skupščine, in tudi ne pristanka 
na izdajanje lista z istim imenom. 

Poverjeništvo UJU — Ljubljana. 

Iz društev: 
Poročila: 

+ Popravek: V »Učit. Tov.« od 31. okto* 
bra 1929, št. 12. je bilo pomotoma izpuščeno 
v društvenem poročilu za Ljubljano=okolico 
vzhodni del, da je isto poročilo o občnem 
zboru sresk. učit. dr. Ljubljana*okolica, vzh. 
del — ki se je vršil v soboto dne 12. oktobra 
1929 itd. 

+ UČITELJSKO DRUŠTVO ZA KO* 
ČEVSKI OKRAJ je imelo svoj redni občni 
zbor dne 12. oktobra 1929 v Vel. Laščah. 

Statistika: V vsem okraju je 156 učnih 
moči. Organiziranih je 93. Od teh je bilo na* 
vzočih 49, t. j . 52-68%. 

Situacijsko poročilo: Predsednik tovariš 
Lulik otvori občni zbor, pozdravi navzoče, 
zlasti nove člane in preide na dnevni red. 

V svojem nadaljnjem govoru graja malo* 
dušje članstva do društva in organizacije. 
Skozi vse odborove seje se je vlekla kot rdeča 
nit stremljenje odbora za ureditev rednega 
plačevanja članarine, izterjanje starih dolgov 
in končna ureditev blagajne. Ker se čuti v 
društvu pomanjkanje malega poslovnika, 
predlaga, naj bodoči odbor izdela, današnji 
občni zbor pa naj sprejme sklepe, ki bi se po* 
zneje sprejeli v ta poslovnik, in sicer: 

1. Dolžnosti članstva za obisk zborovanj. 
2. Ureditev rednega plačevanja članarine. 
3. Določi naj se, oziroma potrdi višino 

dnevnic za seje širjega sosveta in delegatov. 
Tajniško poročilo: Izobraževalno delo 

društva se je skušalo koncentrirati v samo* 
izobraževalnih krožkih, ki se pa pri nas niso 
hoteli uveljaviti. Krožkovi sestanki so bili 3. 
Obravnavalo se je moderno in kmetijsko na* 
daljevalno šolstvo. Odborovih sej je bilo 8, 
zborovanj 4. Zborovanja so bila razmeroma 
povoljno obiskana. Na dnevnem redu so bila 
sledeča predavanja: Tov. Kobal — O našem 
šolstvu z ozirom na gospodarske razmere na* 
šega naroda. Tov. Hčigler — Osnovno šolstvo 
v Nemčiji. Tov. Kmet — Poučna ekskurzija 
na Dunaj. Tov. Pahor — Umetnost in nje po* 
men za vzgojo. — Društvo je štelo ob zad* 
njem občnem zboru 72 članov, med letom na* 
raslo na 93 članov. 


